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Protokoll for Ropnas samfallighetsfdrenings arsstamma 2012 

Art: Ordinarie stamma 

Tid: 2012-06-10 kl. 12:00 

Plats: Ladan, Ropnas 3:6, Ladvagen 14 

Fore den ordinare stamman bppnades valkomnades nytillkomna medlemmar; Anders & Belinda 
Johnsson for fastighet 3:27 och Fredrik Karpmyr for fastighet 3:48. En tyst minut holls for Karl-Evert 
Gothe som avled i hostas. 

Dagordning enl. stadgan 

1. Oppnande av stamman 
Styrelsens ordfbrande Hans-Goran Isacson halsade alia narvarande valkomna och oppnade 
arets stamma. 

2. Godkannande av dagordningen 
Hans Morath hade fragor gallande punkt 19 a&b. Han ansag att det var oklart vad som skulle 
beslutas pa vilken punkt. Styrelsen forklarade att man skulle besluta om tva motioner och ett 
styrelseforslag och aven behandla ett antal informationspunkter (hamnregler, 
dispositionsavtal och alternativ kring hur Smedjan fortsattningsvis skall skotas). 

Stamman godkande dagordningen. 

3. Val av ordfbrande for stamman 
Christer Hogbeck (valberedningens representant) foreslog Lars-Gunnar Wallin. Detta 
godkandes. 

4. Anmalan av stammoordforandens val av protokollforare 
Lars-Gunnar Wallin foreslog David Strandler, vilket godkandes. 

5. Val av tva justeringsman tillika rostraknare 
Christin Lindestaf och Sixten Thorell valdes. 

6. Fraga om stamman blivit i stageenlig ordning utlyst 
Hans-Goran (styrelsens ordforande) informerade om att styrelsen anser att stamman blivit i 
stageenlig ordning utlyst. Mojligen kan papekas att styrelsen lamnat tva kontaktpersoner dar 
papper finns tillgangliga istallet for en (1). 

Hans Bennedicks papekar att man skall ange yar (i singular) handlingar finns tillgangliga. 

Bo Dahlstroms och Hans Bennedicks revisionsberattelser kom inte till styrelsen samtidigt. 
HBs kom den 24/5 dar man passerat datum for nar handlingarna skall finnas tillgangliga infor 
stamman. HB anser att hans revisionsberattelse blev forsenad for att styrelsen forsenat hans 
arbete. Detta gjorde att hans revisionsberattelse inte skickades ut tillsammans med ovriga 
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kallelsedokument. Hans-Goran informerade om att inga regler eller stadgar sager att 
revisionsberattelsen nodvandigtvis maste skickas ut med post. HB vidhaller dock att en 
tidsskillnad fanns mellan att hans revisionsberattelse vartillganglig och att 
stammohandlingarna skickades ut. 

HB anser ocksa att den styrelse som satt innan tiden da syssloman tillsattes har slosat bort 
300 OOOkr. 

Motesdeltagarna beslutade att stamman utlysts i stadgeenlig ordning. 

7. Faststallande av rostlangd 
David informerade om att 48 av 120 fastigheter var representerade. 

8. Foredragning av styrelsens arsredovisning 
Verksamhetsberattelse 
Hans-Goran borjade med att papeka att deltagandet i foreningens gemensamma arbetsdagar 
blir lagre och lagre. Detta deltagande ar valdigt viktigt for att halla kostnaderna nere for 
foreningen. 

Bokslut 2011-01-01 - 2011-12-31 
Den enda inkomsten foreningen har ar medlemsavgifter. Utover detta har tva 
engangsavgifter inkommit, dels for tva medlemmar som anslutit sig till vattensamfalligheten. 
Utover denna har en batplats hyrts ut och nagra efterslantrande hyresavgifter for Smedjan 
inkommit, som tillsammans bkat intakterna nagot. 

Styrelsen har valt att endast ta ut ca 10 OOOkr i arvoden istallet for budgeterat 50 OOOkr. 
Detta blir en besparing pa ca 40 OOOkr plus lite till i uteblivna arbetsgivaravgifter. 

En extern bokforingsbyra har sagts upp vilket besparar foreningen ca 15 OOOkr. Tack vare en 
medlem har ca 4000 kr sparats i kopieringsavgifter och andra kostnader relaterade till 
utskick. 

Ga:l Vattenanlaaaninaen 
Kostnaderna blev 90 000 istallet for budgeterat 80 000 men avsatta medel fanns sedan 
tidigare. Darfor ar resultatet positivt for vattenanlaggningen. Hydroforen och ett antal 
ventiler har bytts ut vilket bidragit till de nagot okade kostnaderna. Vattenanlaggningen 
anses dock vara i forhallandevis gott skick. 

Ga:2 Gronomraden 
Kommande kostnader ar byte av tak pa ladan, eventuell upprustning av Smedjan och 
eventuell upprustning av hamnbryggor. 

En del sand tvingades kopas in vilket okade kostnaderna nagot da fibermattan langs 
strandkanten kommit upp. Detta skottes dock under en arbetsdag och inga 
entreprenorskostnader tillkom darfor. 
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Generellt sett ar resultatet bra for Ga:2. 

Ga: 3 Vaaar 

Vinterunderhallet kostade 60 000 under forra aret, vilket givetvis berodde pa stora mangder 
sno. Underhallet ar hogt for vagarna, ett alternativ skulle kunna vara asfaltering vilket har en 
mycket hog initial kostnad (ca 1 OOOOOOkr) men betydligt lagre underhallskostnader. 
En del vagtrummor behover laggas om, vilket givetvis medfbr kostnad. 

Balansrakning 
Ga:l VattenanlaaQning 
Vi har idag bara avsattning pa 20 OOOkr i var underhalls- och fornyelsefond for Ga:l. Detta vill 
styrelsen utoka till 35 OOOkr. Detta foreslas av styrelsen senare i dagordningen. 

Ga:2 Gronomraden 
En del saker som man avsatt medel for tidigare har inte anvants och medlen for Ga:2 har 
darfor okat fran 141 761,80kr till 275 067,29kr. Har foreslas underhalls- och fornyelsefonden 
oka fran 95 OOOkr till 130 OOOkr. 

Ga:3 Vapar 
Vagarna har foljt de kostnader som forutsetts i stort. Avsattning till underhalls- och 
fornyelsefonden foreslas okas fran 15 OOOkr till 25 OOOkr. 

Kommentarer till Balansrdkninqen 
Hans Bennedicks: Den budget som redovisats far inte overskridas, den ar huggen i sten. 
Styrelsen forfogar inte over pengarna, det gor stamman.Detta ar for att Ropnas inte ar nagon 
villaagarforening. Han papekaraven att ingen ordentlig underhallsplan har visats utan att 
stamman bara delgetts "lost prat" kring vad "styrelsen vill utfora". 

Eftersom att rakenskapsaret ligger pa kalenderar onskar Hans Morath att styrelsen delger 
stamman en bild av hur 2012 sett ut hittills eftersom man idag egentligen bara beslutar kring 
utfall for 2011 och budget for 2013. Da 2012 emellertid i princip har gatt (halvvags) vore 
detta vardefullt for stamman. 

9. Foredragning av revisorernas berattelse 
Tva revisionsberattelser har inkommit; en fran Bo Dahlstrom och en fran Hans Bennedicks. 

Bo Dahlstrom 
Revisorn anser att styrelsen skott foreningen enligt radande lagstiftning och stadgar. 
Diskussioner har uppstatt mellan revisorerna kring arvoden och reseersattningar. Bo foreslar 
darfor att posten reseersattning budgeteras och tillstyrker sedan att styrelsen beviljas 
ansvarsfrihet for den tid revisionen omfattar. 

Stig Forshult meddelar att han haft en tat kontakt med Skatteverket for att undersoka att allt 
skots enligt de regler som finns. Ett skriftligt svar visas pa projektorskarmen som bekraftar att 
detta ar helt ok. Arendet ar dock annu inte provat. 
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Hans Bennedicks overlamnar dokument om hur en grusvag skall skotas och hur en 
underhallsplan skall se ut. Han anseraven att foreningen borsoka statsbidrag. Hans-Goran 
hanvisar till det beslut fran en tidigare stamma dar man beslot att inte soka statsbidrag. 

Hans tillstyrker aven att styrelsen inte beviljas ansvarsfrihet for den tid revisionsen omfattar. 

10. Beslut om faststallande av resultat- och balansrakning 
Enligt Hans Bennedicks kan denna egentligen inte faststallas si lange skattefragan kring 
reseersattning inte ar avslutad. Han ar emellertid villig att godta detta denna gang om det 
blir battring till nasta ar. 

Stamman beslutade att godkanna resultat- och balansrakning. 

11. Beslut om resultatdisposition 
Av arets resultat foreslas avsattning till fonderna enligt punkt 13 och att resterande overskott 
fors i ny rakning. 

Stamman beslutade enligt forslaget. 

12. Fraga om ansvarsfrihet for styrelseledamoterna 
Christer Andersson fragar ifall alia fatt ta del av Hans Bennedicks revisionsberattelse da han 
inte fatt den. Samma lista har anvants for adresser for kallelsen och revisionsberattelsen i 
fraga. Varfor Christer inte fatt revisionsberattelsen kan varken Hans Bennedicks eller 
styrelsen svara pa. 

Stamman beslot att folja Bo Dahlstroms forslag och bevilja styrelsen ansvarsfrihet for den tid 
revisionen omfattar. 

13. Foredragning av styrelsens forslag foljt av beslut, angaende avsattning till underhalls- och 
fornyelsefonden (en fond for varje gemensamhetsanlaggning) 

Till underhalls- och fornyelsefonderna foreslas 15tkr till G:al, 35tkr G:a2 och lOtkr till G:a3 

Detta godkandes av stamman 

14. Foredragning av styrelsens forslag foljt av beslut, till utgifts- och inkomststat samt 
debiteringslangd for 2013 
Styrelsen foredrog budgetforslaget som innebar en avgift per fastighet pa totalt 4150kr enligt 
framlagd debiteringslangd. 

Som tidigare namnts finns en del kommande stora kostnader for Ga:2. 

Hans Bennedicks ansag att taket kostar mer, eternitskivor maste bortforslas. Vagen maste 
hyvlas av ett proffs for att fa "samma standard som for 10 ar sedan". Darfor bor kostnaderna 
for vagunderhall ligga kring 300 OOOkr 

4av8 



2012-06-13 

Vidare anses foreslaget belopp for revisorsarvode vara for hogt. Christer Hogbeck fran 
valberedningen forklarar art man under punkten 15 kommer foresla en extern revisor fran en 
professionell firma. Denna skall ligga under 10 OOOkr enligt uppgift fran den externa revisor 
som senare foreslas. 

Styrelsens kommentarer 
Eternitskivor bortforslas inte utan ett nytt tak laggs ovanpa det som finns. Vagarna skulle inte 
kosta 300 OOOkr att fa till 3,5m bredd, det skulle kosta ca 2 000 OOOkr med tanke pa mangden 
material som skulle behbva laggas pa vagarna. 

Tre forslag finns for smedjan, vilket lett till tre presenterade budgetforslag. Forslag 1 innebar 
att man later fragan bero, forslag 2 ar att rusta smedjan for en uppskattad summa om 
100 OOOkr. Detta paverkar arsavgiften med lOOOkr dvs ca 5000 istallet for 4000kr. Forslag 3 
innebar en eventuell forsaljning dar 30 OOOkr budgeteras for avstyckning av en tomt kring 
Smedjan och att en ny tomt ansluts till samfalligheten. Aven har uppstar en viss 
upprustningskostnad for att fa smedjan till "forsaljningsskick". 

Hans Morath och Elisabeth Karlsson yrkar pa styrelsens forslag nrl eftersom de 
gronomraden som finns kring Smedjan ar valdigt fina och uppskattas av manga. 

Hans-Goran Isacson papekar att man for Smedjan har en fast kostnad for elanslutning aven 
om Smedjan inte anvands. 

Sten Loven papekar att alternativ 1 anda medfor kostnader. En kostnad kommer uppsta forr 
eller senare och ett alternativ skulle darfor kunna vara att riva Smedjan, ta bort elen och gora 
ett fint gronomrade. 

Det finns risker fbrknippade med att ha ett obebott hus, vilket Maria Sahlin papekar. Hon 
yrkar darfor pa alternativ 1 men med en langsiktig plan att riva och aweckla Smedjan. 

Hans Morath och Bjbrn Aim papekar att Smedjan har en historik och ar en fin liten fastighet. 
Man bor darfor ha sett Smedjan innan man beslutar att riva den. Ett forslag skulle kunna vara 
att man pa en arbetsdag besbker Smedjan. Det sistnamnda instammer aven Ylva Cavedoni 
med. 

Stamman foreslar att nasta styrelse presenterar konkreta beslutsunderlag till nasta ars 
stamma som fbreningen far ta stallning till. I detta kommer samtliga uppkomna fragor som 
protokollforts har ovan beaktas. 

Stamman beslutade i enlighet med styrelsens forsta budgetforslag eftersom ingen atgard for 
rfimmiaii sker innan nasta ars stamma. 
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15. Beslut om arvoden at styrelseledamoter och revisorer for nastkommande verksamhetsar 
Torbjbrn Strand foreslar att man, for att undvika diskussioner i framtiden, hanterar 
reseersattning inom ramen for styrelsearvoden. 

Hans Bennedicks papekar att styrelsemedlemmar inte ska ha ersattning for att aka till 
styrelsemoten fran sin hemort till styrelsens sate (Norrtalje). 

Hans-Goran papekar att man fatt bekraftat att reseersattningen skotts enligt de skatteregler 
som finns. 
Stamman beslutade sedan att folja valberedningens forslag om 32 OOOkr exkl. sociala avgifter 
och bekrafta den, av styrelsen budgeterade, reseersattningen. 

16. Val av styrelseledamoter och ordforande 
Valberedningens forslag: 
Omval mandattid 2 ar: 
Hans-Goran Isacson (som aven foreslas som ordforande), Stig Forshult, Bjorn Aim, Bbrje 
Karlsson. 

Kvarstar i styrelsen med ett ar kvar av mandattiden (valda till 2013) ROT: 
Sofia Englund, Carina Carlsson, Helena Jensen och David Strandler 

Detta forslag godkandes av stamman. 

17. Val av revisorer och revisorssuppleant 
Valberedningen foreslar en extern, professionell revisor Peter Borwin (Borwins Revisionsbyra 
i Norrtalje) pa nyval. Till denna foreslas en fortroendevald foreningsmedlem Bo Dahlstrom pa 
omval pa ett ar. 

Som revisorssuppleant foreslas Per-Ake Malmgren (Revisor Per-Ake Malmgren AB i Norrtalje) 
pa nyval. 

Forslaget godkandes av stamman. 

18. Val av valberedning 
Stamman foreslar Christer Hogbeck och Margareta Nordeman. 

Forslaget godkandes. 
19. 

a. Av styrelsen till stamman hanskjutna fragor (propositioner) 
En fraga har inkommit fran Benselfelt kring att kopa mark av Ropnas. Styrelsens 
forslag ar man inte tillater detta eftersom marken ligger valdigt nara ett antal av 
Ropnas fastigheter. 

Styrelsens forslag godkandes av stamman. 
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b. Av foreningsmedlemmar anmalda arenden (motioner) 
Tva motioner har inkommit fran Hans Bennedicks. Dessa ar dock inte undertecknade 
av fastighetsagaren Birgit Bennedicks. Christer Andersson foreslog att motionerna 
skulle awisas. 

Hans Bennedicks papekar att han till dagens stamma har en fullmakt med sig och 
hans tidigare papekanden kring budgeterat medel for vagarna galler saledes 
fortfarande. 

Stamman beslot dock att avvisa bagge motioner. 

20. Meddelande av plats dar stammoprotokollet halls tillgangligt 
Protokollet kommer finnas tillgangligt inom tva veckor pa foreningens anslagstavlor och pa 
medlemshemsidan. 

21. Ovrigaf rigor 
Svssloman 
En fraga har kommit fran lansstyrelsen fortillsattande av en syssloman eller en fran 
lantmateriet utsedd medlem i Ropnas styrelse. Detta efter initiativ fran Hans Bennedicks. 
Styrelsen har skickat in ett svar med synpunkter och svar pa Bennedicks yrkanden. 
Lansstyrelsen har annu inte avgjort fragan. Svaret som styrelsen skickat in laggs upp pa 
medlemshemsidan. 

Dag for stamman 
Margareta Nordeman uttrycker ett onskemal om att stamman laggs kl. 10:00 pa lordagar for 
att man som medlem ska kunna aka hem tidigare pa sondagar. Styrelsen funderar over detta 
forframtiden. 

Hamnen 
Hans Bennedicks papekade att han i kopekontraktet for hans hustrus fastighet har tilldelats 
en batplats och han godtar darfor inte det dispositionsavtal som skickats ut som en 
informationspunkt. 

Monica Smaars papekar att det ar dalig ordning i hamnen. Manga batar ligger och slar med 
losa tampar osv. 
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22. Avslutande av stamman 
Lars-Gunnar Wallin tackade alia for deltagande, visat intresse och avslutade sedan 
arsstamman. 
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